
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
17. 02. 2020 

Hlávkova kolej 

Zápis provedl: Pavel Valach 

Prezenční listina je přílohou. 

Začátek zasedání 19:15 

1 Schválení programu zasedání 
Prezident Ing. Stanislav Jeřábek přivítal přítomné delegáty a seznamuje je s ním navrženým 
programem, který byl dneska zaslán do konference parlamentu. 

S. Jeřábek: Než uvidíme promítnutý návrh, věc k diskusi: Má někdo něco proti tomu, aby 
udělování čestných členství bylo na 3. pozici? 

J. Šebák: Teď už ne. 

S. Jeřábek: Jiný pozměňovací návrh? Nevidím. 

1. Schválení programu zasedání (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Představení delegátů (vede S. Jeřábek, typ: informace, čas: 5 min.) 
3. Udělování čestných členství (vede: T. Drábek, typ: hlasování, čas: 15 min) 
4. Info z klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 15 min.) 
5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
6. Info z Centrály (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 20 min.) 
7. Schválení zápisu (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
8. Prezentace výročních zpráv klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 20 min.) 
9. Schválení výroční zprávy SU ČVUT za rok 2018 (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 

10 min.) 
10.Schválení ekonomické činnosti – SH kelímky (vede: J. Rubáš, typ: hlasování, čas: 15 

min) 
11.Schválení ekonomické činnosti – SHOW 2020 (vede J. Rubáš, typ: hlasování, čas: 15 

min) 
12.Schválení aktualizace ekonomické činnosti Centrály – Studentský ples 2020 (vede: S. 

Jeřábek, typ: hlasování, čas: 10 min.) 
13.Představení nabídky ActivePass pro členy SU ČVUT (vede: S. Jeřábek, typ: informace 

+ diskuze, čas: 5 min.) 
14.Různé (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: dle potřeby) 
15.TPPPPPPPP (vede: S. Jeřábek, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby) 

 
Usnesení 2020-02-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání ve formě zaslané do           
konference parlamentu 17. února 2020.“ 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení bylo přijato 

2 Představení delegátů 
S. Jeřábek: Z nových delegátů Honza Dürrer. 

J. Dürrer: Jsem tu za IAESTE, jsem student Fakulty architektury ve 2. ročníku. Těší mě, že 
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s vámi budu moci spolupracovat a že se potkáme na spoustě zajímavých akcích. 

S. Jeřábek: Jirka Svoboda - AS ČVUT, Fakulta strojní, zaČVUTění, o něm jste možná slyšeli. 

J. Svoboda: Těší mě a možná se ještě uvidíme příště, přespříště. 

V. Petráš: Jsem Proton (S. Jeřábek dodává: Vladimír Petráš). Párkrát jsem tady nebyl a už 
radši nebudu nic říkat, páč jsem pod dohledem předsedy. 

S. Jeřábek: Někdo z delegátů či náhradníků delegátů, kdo se minule nepředstavoval? 
Tak jsem rád, že mé záznamy odpovídají. 

3 Udělování čestných členství 
T. Drábek: Děkuji za slovo. Dobrý den, ahoj. Vidím tady spoustu mladých neznámých tváří pro 
mě, tak se rychle představím. V letech 2017-19 jsem dělal HR (projektového manažera) v SU. 
Navrhuji Marii Hoťkovou, Oldu Štumbauera a Ondru Hábu na čestné členství. Sepsal jsem si 
kritéria, podle kterých jsem je navrhnul – 2 roky být aktivní na celoSUnijní úrovni (CEN, 
Kontrolní komise, Parlament), pak být více let aktivní v SU, nejen v jednom orgánu, a hlavně 
neudělat „průšvih“, plus přinést novinky ve svém funkčním období. 

J. Rubáš: To je nutné nebo postačující kritérium? 

T. Drábek: Moje nutné. Můžete se s tím ztotožnit, nemusíte. 

První navrhuji Marii Hoťkovou. Byla členka Pod-O-Lee v letech 2013-15, zástupce správce 
klubu, pak se věnovala PR. Měla za sebou několik projektů - Majáles 2015, Akce prvák, 
zasloužila se o zvýšení povědomí na akcích Gaudeamus, podporovala Zahajovací párty ČVUT 
a Index studenta ČVUT, upozorňovala na špatné použití jména ČVUT, kupř. na Mácháči. 

Olda Štumbauer – Mezibloky, SOA, Majáles, Studentský ples, pak se stal projektovým 
manažerem pro období 2015-17. Společně dotáhli do SU sponzory jako Lobkowicz, městské 
části – tj. Praha 6. Měl pod sebou více projektů – Ahoj techniko, Studentský ples, pak 
následně dělal podporu školení projektů napříč SU. S Ondrou hájili zájmy Fakulty dopravní, 
SU a eFDrive. 

Ondra Hába založil eFDrive v roce 2013, je zakládajícím členem, členem představenstva, 
založil a organizoval UZEL - jejich seznamovák, následně se stal r. 2015-17 předsedou RSS, 
iniciátorem rozvoje studentských aktivit na Fakultě dopravní, několik akcí, založení klubu, 
výpomoc na seznamováku MALTA, a další příležitostná výpomoc. 

Díky za pozornost, ptejte se. 

S. Jeřábek: Všichni o návrhu vědí a souhlasí? 

T. Drábek: Ano. 

Prezident otevřel diskusi. 

J. Rubáš: Viděli jsme kritéria – stranou, nezpochybňuji zásluhy ani jednoho z nich. Na SH 
máme VIP a Zasloužilé členství a jako kritérium určitě nestačí, že někdo něco dělal a nestihl 
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udělat žádný průšvih… 

T. Drábek: Přinesl novinky ve funkci. 

J. Rubáš: Je to tvoje kritérium a já ho nezpochybňuji, ale je to kritérium dostačující? 

T. Drábek: Jaké bys navrhoval ty? Když ho někdo navrhne a schválí ho PAR… 

J. Rubáš: Máme tady lidi, kteří navrhují docela dost [nezachyceno] 

T. Drábek: V poho. Jestli můžu – u těchto lidí jsem z velké části převzal jejich funkci. Co 
museli pro to fungování v SU udělat: zasahovalo jim to do jejich času, a podobně. 

S. Jeřábek: U Taziho jsem viděl, že to byla obecná kritéria, ze kterých vycházel, pak už říkal, 
že hodně práce dělal on. Zopakuju už co jsem říkal na inauguraci – že často přebírám funkce 
po lidech, kteří to dělali velmi dobře. 

O. Piksa: Čestné členství - co si pod tím představit? 

T. Drábek: Plaketka, diplomek. Ruby, v rámci SH dostává něco? 

S. Jeřábek: Členství v SU, doživotně či dokud nevystoupí, nemá ovšem některá práva, 
především volební. 

J. Rubáš: Je to definované ve stanovách. 

V. Huvarová: Můžete zvednout ruku ti delegáti, kteří se s těmito lidmi setkali nebo alespoň 
vědí, kdo to je? Část rukou se zvedla. 

Každopádně druhá věc, která na to trochu navazuje - zjistili jsme, že oni ukončili svoji činnost 
v SU v r. 2017. 

T. Drábek: Jak kdo. Ondra byl ještě potom v PAR. 

V. Huvarová: Ale tři roky prakticky. Když už někdo není tři roky aktivní v SU, měl by si 
zasloužit něco jako zasloužilý člen, když už o tu SU nemají moc zájem. Oldu a Marušku jsem 
viděla na bowlingu, ale jinak je to k zamyšlení. 

M. Andrýsek: Ten přínos nepoznáš okamžitě a chce to nějaký čas, aby byl poznat, takže to 
chce nějaký čas, kdy se ví, že něco doběhlo, něco dělali správně. 

J. Kapoun: Před několika lety ten pojem (čestné členství) ani neexistoval, ale to asi nic 
nemění na tom, co pro SU udělali. Beru to spíš jako vyjádření vděku ze strany SU. 

J. Rubáš: Souhlasím s Jirkou – od začátku: tím, že je to druhý pokus o udělení členství, je 
tam větší retrospektiva, než by se mi líbilo. Chápu to, ale vzhledem k tomu, že jde o lidi, co 
nejsou prezidentama, tak nějakou retrospektivu chápu. 

A. Příhoda: Tazi, podle těch kritérií, kteří s nima nepřišli do styku: kdyby ses chtěl s nima ty 
srovnat, kdo by vyšel líp? Ty nebo oni? 
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T. Drábek: Neumím odpovědět. Musí hodnotit někdo jiný, nedovolím si hodnotit sám sebe. 

A. Příhoda: Co máš ty za sebou? 

T. Drábek: Celou kariéru v SU? Tak to je sepsané na wiki SU, je to docela dlouhé. 

A. Příhoda: Co akce, co jsi organizoval, novinky, co jsi přinesl? 

T. Drábek: Jako projektový manažer – Akce prvák, Žij studentský život, výjezdko SU po dobu 
2 let, řešil jsem ples SU, pomáhal jsem organizovat Vítání ČVUT, SOA Band Contest, pak 
jsem řešil Vánoční večírek SU, snažil jsem se zapisovat projekty, zaznamenávat historii dění, 
dělat kuchařky – kdyby mne přejelo auto, aby mne mohl druhý den někdo zaskočit. Oproti 
minulé centrále – ta měla výhodu, že to tři lidi řešili vedle sebe. Já neměl 100% zastoupení, 
proto jsem dělal kuchařky. Ivana je tady novou projekťačkou, doufám, že z nich čerpá. Ale jak 
říkám, nechci hodnotit sebe, ale ostatní. 

A. Příhoda: Ptal jsem se na něco jiného - to, že někdo dělal práci projektového manažera, 
není nic výjimečného. Pokud dělali něco, čím tu SU posunuli dále, co by bylo výjimečné… 
V tom jsou výjimeční, že přispěli něčím navíc? 

T. Drábek: Ano. 

J. Šebák: Dotaz na Rubyho – bývalý předseda SH, který vydržel 2 roky neudělat průšvih 
a přinést něco nového? Jak je to dlouho? 

J. Rubáš: …. vím, tři předsedové zpátky. 

J. Šebák: Ale to není to, co jsem chtěl říct. Čestná členství jsou tu nějaká novinka, byl jsem 
u toho, měl jsem tu čest navrhnout první osoby. Před těma dvěma lety jsem to nějak uváděl, 
a svoji myšlenku, co by čestný člen SU měl mít. To, co říkala Verča, že tam jsou ty dva roky 
odstup, to není úplně náhoda – už když jsem to navrhoval, chtěl jsem tam ty dva roky, aby tam 
byl čas na tu retrospektivu a zhodnocení dopadů, co oni SU přinesli. Pokud se mám vyjádřit 
k navrženým členům, všichni tři jsou velcí srdcaři. Např. kdo viděl Marii, tak ona si vzala týden 
dovolené a šla reprezentovat SU před středoškoláky. Což si myslím, že je jeden z projevů 
toho, že tam nešli jen z osobních motivů a kvůli řádku v CVčku. Další věc, čeho si velmi vážím, 
jako bývalí členové CEN, je předávání funkcí. To, že nebyla přímo vidět aktivita v rámci akcí, 
je pravda, ale když se někdo z nás na ně obrátil, tak vždy pomohli, což je v takovém spolku 
důležité. Dalším bodem, co už jsem zmiňoval, vzešlo to z nějakých diskusí – ztrácíme 
historickou paměť. Před 10 lety byl prezidentem Tomáš Zloch, hodně lidem to tu moc neříká. 
Poptal jsem se lidí, co na něj říkali, slyšel jsem na něj slova chvály, ale k nám se to teď 
nedostává. Nemáme tady zavedené alumni. Občas to funguje líp, třeba tady na SH – setkání 
alumni členů. Rozdíl mezi čestnými členstvími tady a na SH je, že tam se jim udělují taky 
nějaké výhody. Tady jim v podstatě nic nenabízíme - chceme jim dát svůj vděk. Já vím, že 
spousta lidí je zde nezná, je těžké hodnotit, ale jsou tu lidi, co si pamatují, co se před těmi 
třema čtyřma lety dělo. Já se s nimi potkával dennodenně, první setkání s nimi nebylo 
přátelské, bylo hodně konfliktní, ale s odstupem času můžu říct, že bych za každého z nich 
dokázal dát ruku do ohně. 

S. Jeřábek: Já bych teď rád poděkoval dvěma lidem: Tazimu, že je navrhl, a Jožovi, že mi 
mluví z duše a že jsem rád, že jsem to nemusel říct a že jsem je nemusel navrhnout – a že 
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jsem o tom uvažoval. Ale dodneška se stýkáme a přišlo by mi to hloupý. Tohle mám se svým 
druhým obdobím v CEN trochu složitější. Děkuju vám oběma a pokud je ten názor pro někoho 
z vás přínosný, tak doporučuju všechny tři osoby. 

Ještě někdo do diskuse? Nikdo se nehlásí. Přistoupím k hlasování – budu tím delegátem, kdo 
bude chtít hlasovat tajně. Mám tady urničku a lístečky, potřebujeme skrutátory. Někdo se 
hlásí? 

Vidím čtyři. Tazi, vzhledem k tvému návrhu si dovolím tebe nevybrat a místo toho vezmu 
bývalého prezidenta, bývalého člena CEN a osvědčeného skrutátora a bývalého člena 
kontrolní komise. 

Usnesení 2020-02-02: 
„Studentský parlament SU ČVUT určuje skrutátory pro sčítání hlasů pro bod udělování 
čestných členství ve složení Jozef Šebák, Jiří Kapoun a Veronika Huvarová.“ 

OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 

S. Jeřábek: Nabízím mnou předpřipravené řešení, kdyby se vám nelíbilo, řekněte. 

V. Huvarová: Podívám se. 

S. Jeřábek: Procesní dotaz na delegáty: nevadí vám nikomu hlasování „en bloc“, o všech 
najednou? 

J. Šebák: My si to vysvětlíme. 

Komise vysvětluje hlasování: 

Vážení delegáti. Zaprvé, jste všichni podepsaní? 
Dostanete hlasovací lístky. Na každém z těchto lístků uvidíte v prvním řádku takové tabulky 
3x2 Hoťková, Štumbauer, Hába. Pod každým je prázdná buňka, do každé by bylo fajn, abyste 
něco vyplnili. Máte v podstatě tři možnosti - Pro, Proti a Zdržel se. Pokud pro něj chcete 
hlasovat, volte fajfkou. Pokud s ním máte problém, nechcete ho tam, volte křížek, pokud 
nevíte, udělejte kolečko. Cokoliv jiného, nebo neoznačíte, znamená, že jste se zdrželi.  
Pokud vám to nedošlo – pokud nevíte nebo jste se zdrželi, je v podstatě jedno. Na zvolení 
kandidáta na čestné členství je třeba 7 z 12 hlasů pro. 

Rozuměli jste, víte, co dělat, jak hlasovat? Delegáti souhlasí. 

Volební komise přečetla navrhovaná usnesení. Následuje tajná volba. Delegáti odcházejí za 
dveře, jeden po druhém, jak je volební komise volá. 

Kontrolní komise taktéž kontroluje logo SH promítané na stěně. Shledává jej v pořádku. 

Po odhlasování všech přítomných delegátů s hlasovacím právem se komise odebrala 
k sečtení hlasů a přípravě zápisu z hlasování. 

J. Šebák: Vážení delegáti, přátelé, dovolte, abych shrnul výsledky. 

Usnesení 2020-02-03:  
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„Studentský parlament SU ČVUT uděluje čestné členství Marii Hoťkové.“ 

OHP: 12; 10:0:2 → Usnesení přijato 

Usnesení 2020-02-04: 
„Studentský parlament SU ČVUT uděluje čestné členství Oldřichu Štumbauerovi.“ 

OHP: 12; 10:0:2 → Usnesení přijato 

Usnesení 2020-02-05: 
„Studentský parlament SU ČVUT uděluje čestné členství Ondřeji Hábovi.“ 

OHP: 12; 8:0:4 → Usnesení přijato 

Všechna usnesení byla přijata. 

S. Jeřábek, T. Drábek: Děkuju. V místnosti potlesk. 

S. Jeřábek: Děkuji skrutátorům, a doufám, že všichni tři dorazí podle plánů na narozeninovou 
oslavu ve středu, kde jim diplom předáme. 

 

4 Info z klubů 
FIT++ 
Zvolili jsme si nové představenstvo, příprava FIT party - vypadá že v Rock Café v centru 
někde, větší. Jste zváni. Připravujeme se na Lesamáj, dostali jsme pozvánky. 

S. Jeřábek: Možná se změnil předseda, co? 

M. Pilný: Joo. To bylo myšleno v té změně představenstva. 

Sincoolka 
Proběhlo vyhlášení voleb v tomto týdnu – nové představenstvo a zástupci do RSS. Probíhá 
projekt EPC, na Dejvické koleji už začal, výměna oken a svítidel, nejprve do dvora, pak do 
ulice. Vypadá to docela pěkně. Na minulém představenstvu jsme se sešli v unikátním složení 
– samí strojaři. Příští týden chystáme párty, uvítací, chceme sehnat nové členy. Poznámka – 
koronavirus – nepříjemná situace s čínským studentem, který byl na návštěvě v Číně. 

S. Jeřábek: Tato věc se řeší i v Senátu (jiné případy nejspíš). 

J. Rubáš: Srovnáme info po schůzce. 

ISC 
Téma koronavirus – 326 chtělo jet, přijelo jen 26 Číňanů. Orientační víkend, dvě párty. 
O víkendu akce pro buddíky za symbolickou cenu 300 Kč. 

STOH 
Otevřeno 4x do týdne. Organizujeme turnajovou ligu. Zkoušíme tématické hraní. Povedlo se 
navázat kontakt s lidmi, co vyvíjí deskovou hru Shards s tím, že nám zapůjčí betaverzi 
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k testování. 

eFDrive 
Nic se nedělo, probíhaly zkoušky. Předseda složil státnice. Rozjíždíme se tento a následující 
týden. Zítra zapíjení ZS, příště projednávat náročnější akce – UZEL, budeme plánovat 
výjezdko klubu. 

Engineers 
U nás vše v pořádku. Vyhráváme, vedeme tabulku. Teď vážně, ode mne se čeká informace 
o našem zápasu – jak jsem psal, došlo ke změnám, nakonec v Edenu 11. 3. – prodej lístků jde 
dobře, cca 1200 už prodaných lístků. Televize je potvrzena. Čekáme cca 3000 lidí – spousta 
novinářů, známých lidí, všichni 4 rektoři potvrdili účast. Kdybyste se chtěli jít propagovat, jste 
vítáni – pokud si zajistíte vlastní stánek, máte to úplně free, kdybyste ho tam nechtěli táhnout, 
tak vám objednáme – stojí to 1000 Kč i s dopravou. Pokud byste nechtěli dělat EČ, 
pomůžeme, budeme za to chtít výpomoc. PR má teď schůzku s našima markeťákama. Guest 
list za SU bude spravovat Milan Kurka, on vám pošle informace. 

S. Jeřábek: Technická – EČ je třeba na příjmy, takže na stan by nebyla třeba, ale stejně 
zajímavá nabídka. 

A. Příhoda: A protože vedeme o 8 bodů, měl by se tam předávat pohár pro vítěze základní 
části, tudíž domlouváme afterparty. Na ten se nesahá, takže jej budete muset odnést vy. 

IAESTE 
Z hlavní činnosti zveřejněné stáže, ideální příležitost podívat se do zahraničí. Práce na 
Průvodci prváka – příležitost na úpravu/korekturu textů. iKariéra – rádi bychom zvýšili 
spolupráci s vámi, kluby. 

KK 
Funguje nový web, ze 40 % naplněn infem, nová grafika, super. Čekáme, že to dotáhneme. 
V nejbližší budoucnosti plánujeme přednášky o Izraeli – některé již proběhly. Malý audit klubu 
– podchytit věci, co nebyly úplně dotažené – co jsme zjistili z posledních 2 PAR, tak máme 
mezírky. Plánujeme hory. 

AVC ČVUT 
Méně akcí – domluvili jsme se, do čeho investovat, kamery atd… Větší akce: radiologický 
kongres na FJFI, začali jsme s Febiofestem, začíná 19. března; týdenní fest; děláme přenosy 
natáčení na tiskových konferencích. Včera skončil Barista roku – soutěž v přípravě kávy, 
dvoudenní stream – my se koukáme soutěžícím pod ruce a natáčíme vše. 
Eden – nevím kdy to půjde na sociální sítě. 
Připravujeme se na akci s CESNETem k výročí pana Toufara – streamuje se ze 4 kostelů na 
Starém městě dohromady. 

+/-FEL 
Ahoj, byl jsem zvolen jako nový předseda, hurá, sláva! S novým představenstvem jsme začali 
přebírat věci, snažíme se tomu dát tvář, snažíme se oslovovat nové členy tím, že budeme 
dělat pravidelné aktivity, deskovky, laser game. Ve čtvrtek ve spolupráci s Bubnem +- 
novoroční večírek – ještě jsme neoslavili vánoční večírek, tak plus mínus – chceme oslovit 
pevné jádro, v tom stavu potřebujeme aktivní členy, klub se teprve rozjíždí. Akce ještě 
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plánujeme, asi na příští schůzce. 

Pod-O-Lee 
Minulý týden schválen předpis ohledně kamer. 

S. Jeřábek: Na řadě je BEST? O slovo se přihlásil nový předseda klubu GALIBI, Jan 
Rozkošný, na kterého se zapomnělo při představování delegátů. 

GALIBI 
Jsem Jan Rozkošný, jsem tu za klub GALIBI. Nový předseda. Nové představenstvo. 
Nejdůležitější akce – přebíráme klub od těch, co byli před náma, dát klub do pořádku – byl 
trochu zmatek. Chystáme akci, kde bychom prezentovali náš klub – šance zvýšit propagaci 
klubu. 

Prezident Honzovi poděkoval a omluvil se, že jej přehlédl. 

BEST 
EMEC – středa, 2. pokus, první nám zrušil bombový atentátník. Můžete se přijít podívat. Druhá 
soutěž UNIT, v dubnu, pošlete přihlášky. Připravujeme naše delegáty, co pojedou na 
regionální meeting do Kyjeva a generální meeting do Stockholmu. 

S. Jeřábek: Jsem moc rád, že Křesťani nám ožívají a domluvili se na inventarizaci všeho. 
Probralo se po delší době GALIBI, jsem rád, že tu máme tři lidi z ESC. Láďo? 

ESC 
Trochu méně aktivní ve směru k SU, víc, kde působíme, a to FS. Málokdy činnosti, co by 
přesahovaly fakultu. Naposledy jste tu mohli vidět Vojtu Vávru, což byl předseda minulé 
funkční období. Odešel dlouhodobě do zahraničí studovat. Nová předsedkyně – Liduška 
Růžičková. Jsem stále místopředseda. V novém představenstvu jsou Kristiana, Kačka. Toť 
formality. Poslal jsem do konference ročenku, ale tak před hodinkou. 

S. Jeřábek: Je na to bodík. 

V. Bohuněk: Mám ji. 

L. Dvořák: Tam uvidíte ty akce, co jsme organizovali. 

Klub Hlávkova kolej 
Moc se nezměnilo. Noví správci fitcentra, deskovek, počítačové sítě. Ve fitcentru inventarizace 
(revize), bylo třeba něco opravit. Martin Dendis ohledně sítě navrhuje nový projekt pro 
zlepšení a lepší rozmístění aktivních prvků v budově. Probíhá zateplení oken, jinak vše. 

Silicon Hill 
Docela dost – ne tolik, jako v jiných měsících – zkouškové. DoD na FIT, Atelier weeks, min. 
dvě víkendovky, neoficiální víkendovka likvidační komise – pracuje na vyřazení starého 
majetku, co zabírá místo. Na minulém představenstvu rezignoval zástupce B9, v RSS má SH 
jen mě, tak mě to tolik netrápí z toho důvodu. Pozývám na InstallFest – první víkend v březnu 
(29. 2., 1. 3.) na Karlově náměstí v budovách FELu, doražte. 

Klub Čajovna 
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Měli jsme zavřeno, teď najíždíme na režim. Připravujeme Dýmky na kopci. 

S. Jeřábek: Asi vše. 

5 Info z AS ČVUT 
J. Svoboda: AS ČVUT - nic moc pozitivního. 

Situace na MÚVS – předpokládám, že všichni jste tak nějak informovaní, předtím jsem tu 
nebyl. Bavíme se o tom, co dál. Víte o tom, že [ředitelka] Švecová rezignovala – 28. 2. 2020 
se rezignace naplní. Rektor je klidný, snaží se diskutovat se všema stranama, byla setkání. 
Jedno ze setkání bylo na Fakultě stavební v polovině ledna, každý řekl svůj názor, třeba děkan 
Fakulty strojní chce, aby management a ekonomika byla na VŠE. Shrnu – verdikt by měl 
padnout do 26. 2., rektor bude mít schůzi s kolegiem VŠCHT, snad se to nějak bude vrbit. Můj 
názor – bavil jsme se o tom s organizátory zaČVUTění, k těm z MÚVSu máme docela blízko. 
Znepokojuje mne, že vzniká obrovský šum, týká se to prváků; rektor napsal otevřený mail, co 
přišel všem studentům, snaží se situaci uklidnit. 26. 2. očekávám o hlasování o konkrétních 
věcech, že budeme mít na stole názory o konkrétních věcech – třeba že MÚVS bude 
transformován na fakultu nebo MÚVS bude rozpuštěn. Děkanka se zaručila, že studenti musí 
dostudovat... [nezachyceno] Druhá věc, koronavirus, rektor vydal vyhlášku, popsal to 
studentům, pokud by došlo k kritickým opatřením jako přerušení semestru – maily jste 
předpokládám všichni četli. Standa snad doplní, Adolf možná? 

S. Jeřábek: Jožo? 

J. Šebák: Nebyl jsem úplně vyzván, ale jelikož se mě ta situace týká a v minulém roce jsem 
působil ve studentské komisi, chtěl bych malinko upřesnit Jirku, ohledně situace na 
Masarykově ústavu, kde studuji na navazujícím magisterském studiu. Ke konci března 
ředitelka podala rezignaci. Kromě ní se předpokládá, že by mohlo odejít 45 pedagogů, včetně 
garantů programů, co jsou akreditované. Mohla by nastat situace, že by byla odebrána 
akreditace. ČVUT má za povinnost umožnit stávajícím studentům dostudovat, kdyby k tomu 
došlo, a kdyby nemohlo, tak na jiných veřejných vysokých školách. Ředitelka říkala, že je 
ochotna umožnit studentům dostudovat, pak je varianta VŠCHT, studium na ČVUT. Některé 
varianty nejsou úplně dobré a nedělají studentům dobrou vizitku. Co vyústilo v tuhle situaci - 
Rada pro vnitřní hodnocení (RVH) měla názor, že předměty mohou být vyučovány jen na 
fakultách – zcestný názor. Vyústilo k tomu, že vědecká rada odmítla poslat k akreditaci 
některé studijní programy - z vědecké rady se někteří zvedli a odešli a snížili kvorum. To mi 
nepřijde jako dobré jednání. Hledalo se řešení a – [nezachyceno] – velice rychlém sledu 
udělali výběrové řízení, 45 pracovníků, pak senát VŠCHT přijal [nezachyceno] koncem ledna 
před změnou rektora a na AS ČVUT došlo ke schválení akreditace a postoupení dál. Je 
reálné, že už v září tyto programy budou otevřené na VŠCHT. Dále věc, že na ČVUT se 
diskutuje, co s MÚVSem a zaměstnanci. Většina už o své budoucnosti má docela jasno. Není 
úplně pravda, že pan rektor poslal email všem studentům – vznikla petice, aby rektor 
zabezpečil dostudování studentů, Nová paní ředitelka Švecová – zajistí dostudování a rád 
bude se studenty diskutovat – varianty by měly být ke konci měsíce. Jen abych upřesnil ty 
informace, které jsou. Z mého osobního pohledu myslím, že VŠCHT využilo situaci na ČVUT, 
která vznikla, a snaží se z ní vytěžit co to jde. 
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S. Jeřábek: Dotazy? 

20:43 Vladislav Kan, delegát Klubu Hlávkova kolej, odchází. Kvorum stále 12, jelikož je zde 
zástupce delegáta, Martin Dendis. 

6 Info z Centrály 
S. Jeřábek: Kromě toho, co nás čeká – středeční narozeniny – doufám, že se uvidíme 
v hojném počtu. O čem jste možná neslyšeli – znovuuzavření (dočasné) Technické ulice. 
Momentálně ještě trošku v jednání – loni na 1 měsíc, v novinách, letos na 3 měsíce, 
koordinováno s MČ Prahy 6 a Kampusem Dejvice. Opět uzavření ulice Technická, přibyde 
infrastruktura – bar, budou jej provozovat lidé z Klubovny včetně sociálního zázemí, bude 
prostor pro vhodný doprovodný program, hlavně fakult, občasné akce, ať už o víkendu, někdy 
i hlasitější, uvažuje se o promítání letního kina… Variant je velká šířka. O čem se diskutuje 
málo, neboť je třeba spěchat, je architektonická koncepce. Bude zachováno zásobování i 
omezený počet zásobovacích míst pro FEL, FS a VŠCHT. Dobrá věc, žádnou fakultu to 
nebude stát ani korunu – financování provozních záležitostí, úklidu apod. je na MČ Prahy 6, 
zařízení je Klubovny. Co se doprovodného programu týče, všichni budou rádi, když studentské 
iniciativy přijdou s návrhy – aby se ukázalo, jak by to mohlo vypadat, kdyby to bylo trvale. Jiří 
Kapoun se hlásí. Jirko? 

J. Kapoun: Měl jsem podobnou myšlenku, v období, když to byla pěší zóna, jestli nechceme 
my jako SU něco udělat společně? My sami [myšlen Klub Sincoolka, pozn. zapisovatele] – co 
bychom tam dělali? Ale kdybychom se dohodli, společně vyřešili infrastrukturu apod., mělo by 
to větší šanci. 

S. Jeřábek: Určitě, budu rád za návrhy, infrastruktura díky Klubovně už bude, bude tažená 
z FSv. 

M. Pilný: Nápady směřovat na Kampus, Dejvize…? 

S. Jeřábek: Dejvize určitě ne. Kampus Dejvice, příp. do parlamentu; když tam něco bude, já 
to obratem předám dál. 

A. Valášek: Měl jsem nápad – po státnicích “beach párty” – nafukovací bazének… Co jsem se 
dozvěděl termín státnic, nestihl jsem to, ale pokud teď zkušební období bude na LS, tak by 
bylo dobrý ulehčit studentům. 

S. Jeřábek: Ke grilování – doufám, že nebude vyhlášen zákaz kvůli suchu. 

J. Dürrer: Na architektonické fakultě jsou spolky, které se tím zabývají, třeba Dejvize – 
v jakém stádiu to je? 

S. Jeřábek: To, co říkáš, úplně nenavazuje – tohle je projekt Kampusu Dejvice. S čím má 
Dejvize něco, je že jsem to já, 2 lidi ze Senátu, 2 lidí z dalších škol, jeden člověk navíc, je 
studentská skupinka, kde budeme připomínkovat to, s čím přijde IPR. Magistrát hlavního 
města Prahy vyhlásil velký projekt, především po té architektonické stránce, pokud vím, zatím 
nedošlo ke schůzce zástupců institucí a jednoho zástupce za studenty v kampusu 
s architektkou za IPR. Tohle ale jede a nesouvisí to spolu. 
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M. Kothera: Jakým způsobem prosím probíhá komunikace? Vím, že existuje konference, 
poslední je tam advent. 
S. Jeřábek: Jedna věc je konfera, o které ty víš, má fungovat jako cesta, jak z KD /pracovní 
skupiny/ dostat něco k široké skupině lidí. 
M. Kothera: Z toho, co tam chodí, to vypadá, že ta pracovní skupina toho moc nedělá. 
S. Jeřábek: Dělá, komunikuje se stakeholdery, jen to moc nepouští navenek. 

Na řadě je Ivana Dvořáková. 

I. Dvořáková: Padlo tady hodně, že byste chtěli prezentovat svoje akce – s ESC funguje 
spolupráce, FIT++ taky, Index studenta, budu ráda. Další věc, obecně to má v SU cyklické 
fáze – opět začínáme řešit meziklubové hry – datum je plánováno 8. května, víc info na příštím 
zasedání, kde předložím i žádost na schválení čerpání z Fondu projektu. Skupina: Tomáš 
Pícha, já s Radem. Neváhejte se na nás obrátit, Martin Andrýsek je taky zapojen, kdo bude 
chtít se podílet na konceptu, budeme rádi za zpětnou vazbu. 

J. Kapoun: Meziklubové hry – co to znamená? 

I. Dvořáková: Z toho, že Tomáš na minulém výjezdku vzpomněl, že by rád rozšířil blokovky 
na SH, akorát na ostatní kluby. Radim Štolfa by do toho rád zakomponoval některé věci z 
Maydeje. 

S. Jeřábek: Jednodenní, více-či-méně sportovní záležitost SU. 

M. Kothera: Jestli ten termín už je, tak já ho nevidím. 

I. Dvořáková: Nevidíš správně, předpokládám, že to bylo šťouchnutí. 

M. Kothera: Víš, že já se rád s kalendářem připomínám. 

I. Dvořáková: A samozřejmě ve středu narozeniny. Doufám, že se uvidím se spoustou lidí. 

Na řadě je Pavel Valach. 

P. Valach: Ad platební brána, nepříjemná věc, kdy náš poskytovatel Comgate výrazně zvyšuje 
sazby pro platby kartami vydanými mimo evropský hospodářský prostor, ale poplatek za 
aktivaci plateb mimo EHP ponechal. Budu zvažovat, co dál, zkusím kontaktovat, zda by se 
nedal odpustit či snížit. 

Slovo si vzal Jakub Rubáš. 

J. Rubáš: Díky všem, co se zúčastnili bowlingu. Po nějaké době se povedlo, že vyhráli 
zástupci studentů – ostřílení mazáci to vzali dobře. Jediný sólista, co vyhrál cenu, si ji stále 
ještě nevyzvedl. 
RSS se sešla – budou to dva týdny – primárně kvůli EPC, koronaviru, rekonstrukci 
Bubenečské koleje. Měl se dávat dohromady harmonogram kvůli příloze č. 1 (k Jožovi), tam 
jsem čekal, pořád nemám odpověď, protože samotná implementace, na které byl 
harmonogram závislý, už probíhá… 

L. Bureš: Bude končit, ve čtvrtek. 
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J. Rubáš: Jsem rád, že si to někde zkouší, tak jsem zvědav, jestli ho dodají až potom. 

L. Bureš: Probíhá to o měsíc předtím, než mělo. 

J. Rubáš: To mě docela překvapilo, uvidím, zkusím prošťouchnout. Zkusím poslat zápis z té 
schůze, až bude hotov, padlo tam dost informací, čekáme na dodatek. Na chyby čekáme, 
říkali, že nebyly takové chyby, aby to ovlivnilo projekt – třeba na některých blocích se měly 
měnit litinové radiátory, ty tam přitom nejsou. Uvidíme.  
Buben – dle pana kvestora má proběhnout rekonstrukce, Radime, ty tu nejsi, doufám, že jsi 
byl zpraven /přes zápis/, ale z toho, jak to probíhá, OVIČ stále nemá stavební povolení na 
rekonstrukci čehokoliv jiného než pláště. 
Dále, k 1. 7. 2020 proběhne předání budovy firmě, 15. 7. totálně vyklizen objekt. SUZ 
i samospráva bude mít 2 týdny čas k úplnému vyklizení, když už tam nikdo nebude. 
15. 8. 2021 + 14 dní na odstranění nedostatků – hotovo, tedy s nástupy v r. 2021 by měla být 
kolej otevřena. 
Detailněji i s čísly v zápise. Dotazy? Nikdo. 

Místní poplatky – na SH už se řešilo na několika schůzích představenstva. Pokud bydlíte na 
kolejích, tak nově neplatíte 50 Kč za návštěvu, ale 71 Kč – tedy plus 21 Kč, které platíte 
magistrátu. Byli jsme informováni panem kvestorem, že to řeší všechny veřejné VŠ, že tlačí na 
parlament, aby tam vrátil doložku, že na VŠ se neplatí. Studenti, kteří by sem přijeli na stáž, 
kratší než 61 dnů, by platili za každý den 21 Kč navíc – podstatný příplatek – příští rok 
počítaný navíc na 50 Kč. Nejedná se jen o stážisty, ale i ty, co po prázdninách přijedou, 
přeruší… Počítá se doba souvislého ubytování, tedy i den mezera v ubytování znamená, že 
ubytovaný musí doplácet. Aktuálně se doplácí zpětně a pokud by se člověk po 50 dnech chtěl 
odstěhovat, tak mu připočtou po 21 Kč za každý den. 

J. Kapoun: K těm 50 Kč příští rok, nepostřehl jsem to, příští rok se zvyšuje ten poplatek? 

J. Rubáš: Ano 

S. Jeřábek: Dle schváleného zákona se limit zvyšuje na ~50 Kč, dá se předpokládat, že toho 
magistrát využije. 

J. Kapoun: A návštěvy by tedy nestály 50 Kč, ale 100 Kč? 

J. Rubáš: Ano. 50 Kč na SUZ, 50 Kč magistrátu. Primárně opatření proti Airbnb a podobným, 
ale dopadlo i na nás. 

Koronavirus – kdyby bylo víc případů takových, dejte vědět. Myslím, že paní Solimanová se 
snaží vyhovět. 
Opatření, o kterých jsme byli informovaní kvestorem a SUZem – minulý týden ve čtvrtek, pátek 
se objevily slibované dávkovače s dezinfekcí, v menzách se objeví dezinfekční mýdla, objeví 
se to u vstupů do kolejí. Kdyžtak se rozhlédněte, SUZ na ně dal papírek “dezinfekce”. 

L. Bureš: Bez nápisu dokonce. 

J. Rubáš: Zároveň jsme se bavili o opatřeních – jsme už o kus dále než na schůzi. 
Pro případnou karanténu existuje varianta využití kasáren… 
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S. Jeřábek: Min. dosud neklapla. Postup vlády vnímám jako dost liknavý. 

J. Rubáš: Tolik k ZZSVS. 

S. Jeřábek: A ještě jedna negativní věc – schválně jsem nechal na konec a před bodem 
ohledně výroček a hlášení o stavu klubu. Co se výročních zpráv týče, tam je čas do konce 
dubna. Co se hlášení týče, jsme víc jak měsíc za deadlinem, a těsně za polovinou – ze 17 
interních klubů odevzdalo 9. Řeknu, od kterých klubů nemáme ani čárku: BEST, BION, 
eFDrive, FIT++, Čajovna, Masařka, Orlík, STOH. 

STOH: My jsme odevzdali. 

P. Valach: Docela nedávno, že? 

STOH: Ano, měli jsme tam nasdílené dvě složky. 

P. Valach: Podívám se na to, nic nepřesouvejte. 

S. Jeřábek: Jeden z důsledků neodevzdání hlášení - nemohli jsme rozpočítat náklady. Díky 
velkému nákupu SH jsme měli velkou vratku, ale i s tou půjčkou bychom měli problém. Věřím 

J. Rubáš: Zároveň s tím, jak jste dohromady dávali seznamy, tak máte odevzdávat i ty fyzické 
formuláře. Připomínáme to asi rok, SIN už konečně odevzdala, ale ostatní se nám vyhýbají. 
Registrační formuláře byste nám měli fyzicky dovézt do kanceláře na bloku 1, mohli jste je taky 
dovézt sem na HK, kde bych je naložil do auta a odvezl na SH. 
Připomenu, máte je odevzdat ve dvou různých kupičkách. Jedna budou již neplatné, druhá 
budou aktuální formuláře současných členů seřazené dle stáří. 

A. Příhoda: Odcházím. Kdyby se někdo chtěl ozvat, tak se ozvěte. 

21:18 Aleš Příhoda odchází. 

7 Schválení zápisu 
S. Jeřábek: Kdo z vás četl zápis? 

J. Rubáš: Chtěl bych vzhledem k nedodělku zápisu požádat o stažení bodu. Kromě 
logomanuálu jsou tam i jiné otazníky. 

S. Jeřábek: pročítá Zrovna Aleš nám odešel… ne, jsou to AVC a eFDrive.  čte odstavec... 

Promítá se zápis. Probíhá o něm diskuse a řešení nejasností. 

S. Jeřábek: Vzhledem k tomu, že nejasností je víc, jsem pro zápis odložit a dopracovat. Na 
konci není zapsaná relativně dlouhá diskuse ohledně logomanuálu – pokusím se doplnit, 
v jakém duchu se diskuse zhruba vedla. 

8 Prezentace výročních zpráv klubů 
S. Jeřábek: Máme GALIBI a ESC. 
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Začne ESC. 

L. Dvořák: Měl bych představit, kdo jsme. Fungujeme na Fakultě strojní, cílem je spojovat 
praxi s teorií, kterou se tam učíme, skrze přednášky odborníků z firem, workshopy a exkurze – 
tři hlavní komponenty. Poslední dva, tři roky přibíráme akce typu student-to-student, které 
naopak ulehčují studium na FS třeba tím, že děláme něco jako “orientation večer”, kde 
prvákům vysvětlíme, jak to na FS chodí. 

My na FS máme výsadní postavení, fungujeme už 6 let, stejný čas v úterý 17:45. Rozvrháři 
s tím počítají v rozvrhu, zarezervována vždy stejná místnost, program dokážeme zaplnit. 
Vidíte akce, které máme v zimním semestru a letním semestru. Celkem akce pro 1700 
návštěvníků, někdy se účastní profesoři, někdy lidé úplně zvenku. 

K. Kraevski: Vypíchnu, že děláme kromě přednášek od firem i akce pro studenty, teď se 
snažíme dělat je pravidelně. Hodně záslužné nám připadá “Zeptej se svého magistra”, jakási 
burza oborů v navazujícím studiu – studenti si mohou popovídat přímo s těmi studenty. 
Existuje akce pořádaná školou, ale tohle nám připadá hodnotnější kvůli tomu kontaktu se 
studenty. 
Další akce – “Starter pack” – připadá nám, že to opravdu ocenili. 
Experimentujeme, “Osobnosti z naší školy”, “Poznej svého profesora” – prof. Řezníčka např. – 
poznají profestory i z lidské stránky. 

L. Dvořák: Výjezd do zahraničí krok za krokem – vesměs řešené rektorátem, ale některé 
specifika řešené pro fakultu, takže to vysvětlujeme. Za 14 dní akce, Pilsner slíbil, že by nám 
mohl dodat piva – nemáme zkušenosti, hlavně legislativní, kdyby nám někdo mohl poradit. 
Tím to zakončím. Ocenil bych radu. 

S. Jeřábek: Stručně: Oficiálně určitě ne. 

Následuje GALIBI. 

J. Rozkošný: Jsem Honza, budu prezentovat výroční zprávu klubu GALIBI. Minulý rok 
Ladislav Lázňovský začal mít víc práce a rezignoval. Museli jsme vyhlásit doplňovací volby 
a obměnit představenstvo, tak jsem se dostal já do vedení. 

Organizujeme každý rok pravidelné akce, jak si přečtete ve zprávě. Vypíchnu sázení stromků, 
kde jsme se dobrovolně zapojili asi v 6 lidech a pomáhali tak obnovit lesy. Už 7. ročník GALIBI 
Body, cca 45 lidí účast. Horší zprávy – řešil bych problémy s malou účastí, nedostatek 
studentů – loňský rok neprobíhala akce Seznamovák pro prváky kvůli nedostatku zájmu, letos 
bychom to zkusili uspořádat znova, abychom studenty znovu přivítali a nabídli spolupráci 
s ostatními kluby. Za mne asi vše, děkuju. 

S. Jeřábek: Nejsou dotazy, děkuju, budu se těšit na další výročky. Bude jich spousta, všichni 
to stihnou v termínu. (Toť proroctví Standovo; poznámka zapisovatele.) 

9 Schválení výroční zprávy SU ČVUT za rok 2018 
S. Jeřábek: Zprávu dodáváme s téměř 10 měsíčním zpožděním. Kdy jsme dostali poslední 
výročku? 
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I. Dvořáková: Koncem ledna? Jde i o součinnost s váma – čím později dodáte vy, tím později 
dopracujeme my. 

Dokument je ukázán na projektoru. 

S. Jeřábek: Tohle je dokument ve změnovém režimu – já ještě, asi jste si nevšimli, do 
konference poslal novější verzi se změnami. Změna, [str. 5], “1 hlas: prezident”, ne člen 
Centrály, po změně stanov. Na žádost předsedy SH došlo ke smazání dvou informací: Cisco 
školiště, výměně loga za nové… Apeluji na kluby, pokud byste chtěli změnit informace, nebo 
byste (ne)chtěli tam mít Facebook, jiné logo, tak abyste to měli všechno v pořádku. Zkusíme 
se vám taky ozvat sami. 
Další úprava na konci, SHOW, došlo k přepsání Show na verzálky, tam kde bylo jen Show 
v textu, tam je nyní Silicon Hill Open Wednesday (SHOW). To jsou ty změny mezi verzí 
předevčírem a teď. 

Proton: Mohu poprosit úpravu názvu (v tabulce s kluby) na Audiovizuální centrum studentů? 
Dodat to “studentů”? 

S. Jeřábek: Takovou drobnou změnu bych zanesl do usnesení. 

J. Rubáš vyjadřuje nesouhlas. 

S. Jeřábek: Ruby, jsi proti jako delegát? 

J. Rubáš: Ano, chci zapracovat do nové verze. 

S. Jeřábek: Dobře, jdu zapracovat. 

J. Rubáš: Pokud máte něco k zapracování, teď je ta chvíle. 

J. Šebák: Dotaz nebo myšlenka do pléna – jestli si myslíte, zda k významným událostem roku 
patří někoho vyloučení? Zda se tím chceme chlubit. 

S. Jeřábek: To je otázka účelu, k jakému má dokument sloužit. Tento by měl sloužit 
především ke chválení se navenek. I když to určitě významná událost byla, máš pravdu, že to 
tam spíše nepatří. 

V. Huvarová: Zeptám se jinak: Stalo se někdy, že byl někdo ze SU vyloučen? A pokud se to 
stalo poprvé, tak nemělo by to tam z retrospektivního hlediska být? Z mého pohledu to tam 
patří, i když z jiné funkce výročky než chlubení se. 

S. Jeřábek: Je otázka, zda bychom nechtěli mít dvě verze… To asi není dobrá cesta. 

J. Šebák: Docela obšírně je ta situace popsána v zápisech, za rok 2018. Možná zda to 
nevyměnit, že se řešily věci související s pozastavením klubu Buben – pokud to má sloužit 
k tomu, jak se poučit, nepřijde mi vhodné zmiňovat konkrétní osobu, ale že tam byl problém. 

Prezident se změnou souhlasil, diskutovalo se o vhodné podobě výsledné věty. 

S. Jeřábek: Čili já to přečtu, než to pošlu do konference, zda by to takto mohlo být. “Došlo 
k odpozastavení klubu Buben po vyřešení nesrovnalostí v jeho hospodaření.” 
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J. Šebák: Za mě dobrý. 
S. Jeřábek: Místy vidím přikyvování, místy nic. Je to tak v pořádku? Dobře tedy. Generuji PDF 
verze 9 (nebo 10 už?). A ještě nejen tady, ale i v mailu, bych chtěl poděkovat všem, kteří 
připomínky poslali, ať už do konference nebo do Centrály. 

Usnesení 2020-02-06: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje výroční zprávu SU ČVUT za rok 2018 ve 
formě zaslané do konference parlamentu 17. února 2020 ve 21:44.“ 

OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

S. Jeřábek: Děkuji. Doufám, že letos budeme posílat včas. 

J. Šebák: Už jsem to navrhoval, ale… 

S. Jeřábek: Vyvěsit. Stránky zastarávají, ale vyvěsíme tam i tam. 

P. Valach: Odkazy jsou i na wiki. 

S. Jeřábek: Než jsem to zjistil, tak tam visely 13 let staré stanovy klubu Buben. 

V. Bohuněk: Dorazila zpráva klubu AVC ČVUT, ale tu necháme až na příště? 

S. Jeřábek: Ano, ten bod už uplynul. 

10 Schválení ekonomické činnosti – SH kelímky 
J. Rubáš: Já se to pokusil popsat v e-mailu i stručně v EČ. V klubu SH jsme se shodli, že 
bychom pořídili kelímky firmy NickNack. Záloha vyčíslena na 50 Kč, ač někteří chtěli míň, tak 
jsme byli upozorněni, že by je někteří mohli kupovat, vracet na jiných stadionech, a dělat si 
vlastní malou EČ. Na Masarykově koleji umí dělat certifikované mytí, příp. i jiné firmy, cca 2 Kč 
na kelímek. EČ – záloha za 1 kelímek 50 Kč hotově. Atypičnost – chtěl bych mít EČ 
neukončenou. Není to první taková činnost, třeba AVC SH nebo naše školící centrum. 

J. Kapoun: Co to je certifikované mytí? 

J. Rubáš: Je na to papír pro případnou hygienu. 

J. Kapoun: Zajímá mne ještě grafický návrh. 

J. Rubáš: Na něm se pracuje, cíl je do SHOW, uvidíme, zda stihneme. Jsou to ale SH 
kelímky, nebudou jen na tu jednu akci. 

S. Jeřábek: Říkal jsi 20 Kč za kelímek – jen za kelímek? 

J. Rubáš: I s potiskem, je to s DPH. Zároveň pro zájemce, v ceně kelímku je dodání i krabic. 

S. Jeřábek: Klasický krabice? 

J. Rubáš: Takový bedny prostě. Prej je to dobrá zpráva. 

J. Rubáš: Jestli nemáte dotazy, zaslal jsem i navrhované usnesení. 
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Usnesení 2020-02-07: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost SH kelímky v podobě, 
v jaké byla zaslána do konference parlamentu 15. 2. 2020.“ 

OHP: 11; 10:0:1 → Usnesení přijato 

J. Rubáš: My vám děkujeme. 

11 Schválení ekonomické činnosti – SHOW 2020 
J. Rubáš: Klasická EČ, dáváme trochu dřív, abych se vyhnul otázce, co budeme dělat, když 
se to neschválí – přijdeme příště. Rád bych ji měl hotovou, aby kluci a holky na SHOW měli 
o starost míň. 

Hlavní změnou je odstoupení od pivenkového systému a vrácení k cashi, s tím, že je změna 
u cideru, který byl stanoven na 30 Kč. Je to z důvodu, že na SHOW bychom chtěli mít už 
kelímky – je to čistě procesní. Jinak tam nejsou žádné změny. 

21:55 odešla Ivana Dvořáková. 

S. Jeřábek: Dotazy nevidím. 

Usnesení 2020-02-08: 
„Studentský parlament SU schvaluje ekonomickou činnost SHOW 2020 v podobě, 
v jaké byla zaslána do konference parlamentu 15. 2. 2020.“ 

OHP: 11; 10:0:1 → Usnesení přijato 

J. Rubáš: My vám děkujem. 

12 Schválení aktualizace ekonomické činnosti Centrály 
– Studentský ples 2020 

Po chvilce čekání na zprávu… 

S. Jeřábek: EČ na ples jsme schvalovali na minulém zasedání. Mezitím došlo k celkem 
zásadnímu vývoji. Říkal jsem, že půjdeme do větších prostor a zvednou se nám náklady. 
Došlo k změnám – dohodou se SÚZem nám nevzrostou náklady na pronájem tolik, nicméně 
jsme museli ustoupit z nových prostor, tedy bychom nebyli v té restauraci. Hlavní provozní 
problém, co loni nastal – neskutečně dlouhé fronty na baru. Proto jsme chtěli restauraci s 
dalším barem. Proto nám SUZ kývl na to, že dostaneme pípu s tradiční exkluzivitou prodeje 
čehokoliv, a měli bychom druhý bar, kde se dá koupit pivo, v galerii. S tím se nese to, že SÚZ 
nemá jak zajistit ten prodej tam, a kývl nám na to, že si to zajistíme. V EČ máme, že pivo za 
35 Kč, počítal jsem s dříve nabídnutou ústní dohodou, že s cenou za Plzeň půjdou níže, 
bohužel ale s cenou nemohou hnout a zůstávají na 45 Kč. Nicméně my máme volnou ruku, za 
kolik budeme prodávat my – vzhledem k nákupce nechceme “rýžovat” tolik – a co pošlu do 
konference z minischůzky CEN před zasedáním – chceme jít na 30 Kč. 

Co dále se píše – nevíme, zda nám to pivo za tu námi stanovenou cenu bude prodávat třetí 
strana, probíhá jednání s týmem Gambrinus Excelenta, který to tak dělá. Druhá varianta – 
prodej piva by účetně šel přes SU, proto takto účelně dávám EČ s prodejem piva. Dávám teď 
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a doufám, že nenastanou takové potíže, abych musel svolávat mimořádné zasedání kvůli 
přeschvalování. Snad už pro letošek bude klid a do příštího ročníku (pro příští CEN) snad 
budeme schopni předjednat takové podmínky, aby to měla příští CEN lepší. 

Pokud neschválíme tuto změnu, nezbyde mi nic jiného, než SÚZ natlačit do varianty 
s restaurací, která je méně příjemná pro ně i pro nás finančně. Je ovšem stále otevřená. 

M. Andrýsek: Nebudou se tvořit fronty u toho levnějšího piva? 

S. Jeřábek: Toho se obáváme, ale lidé by mohli mít víc důvodů k tomu jít k druhé frontě – 
třeba chlebíčky, a když se to s těmi frontami úplně nevyvede, tak upřímně, fronta samotná 
dopomůže k tomu, že fronta dopomůže tvořit tu druhou. 

J. Šebák: Jaký problém má SÚZ s tím, že by se točilo něco jiného než Plzeň? 

S. Jeřábek: To je exkluzivita SÚZu. 

J. Šebák: Tys říkal, že SÚZ má problém točit jiné pivo než Plzeň. 

J. Rubáš: Špatně pochopeno, SÚZ má problém stlačit cenu Plzně. 

S. Jeřábek: Jsem říkal na schůzce, že nebudeme chtít prodávat pivo za takové ceny, ale tohle 
se nepodařilo, oni nemohou jít níž. 

J. Šebák: A vy tam teda určitě chcete mít Plzeň? 

S. Jeřábek: No pokud je nepřesvědčíme, tak možná SÚZ přesvědčíme ještě, aby tam dali 
i jiné pivo. Je pravda že Svijany odebírají.  

J. Šebák: Kdyby tam Svijany měli k tomu, tak by možná odpadly problémy s tím, že jim 
děláme konkurenci. 

S. Jeřábek: To můžu zkusit navrhnout, za ~30 navrhnout Svijany… 

S. Jeřábek: Další komentáře nejsou…  

J. Rubáš: Já mám, stále v tom dokumentu vyšší cena piva. 

S. Jeřábek: To pošlu teď. 

J. Rubáš: OK. Pak nevím, zda je košer prodej piva “neznámý”. 

S. Jeřábek: Schvaluje se hlavně ceník. 

J. Rubáš: Dělá se, že se to odhadne, nic se nestane, když podstřelíš či přestřelíš. 

S. Jeřábek: Jasně. Ten pronájem - minule se prý prodalo 365 l piva, pokud to opravdu bylo 
tak málo, tak z velké míry kvůli té obsluze. 

V. Huvarová: Ad vycucat z prstu, ty tam máš nějaké příjmy, ….. 

S. Jeřábek: Ty ostatní příjmy odpovídají tomu, že prodej piva je nula. 
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S. Jeřábek: Prodej piva… vezmeme dvě piva na osobu? S. Jeřábek počítá výdaje. 

M. Kothera: To pivo asi by mělo být i ve výdajích, neboť nejdřív to musíš koupit, pak to můžeš 
prodat… Mělo by nám to polechtat na obou stranách. 

Další krátká diskuse. 

S. Jeřábek: tedy zhruba 18 000 Kč na té příjmové straně, výdaje jsem o 2,5 shodil, teď je o 12 
navýším na 64, celková bilance jde o 8,5 nahoru… tedy celková bilance ne 14, ale 22. To sedí. 
Rozdíl sedí. 
Jinak daně určitě 21 %, částku mám z DPH kalkulačky, a vychází to s 30 Kč přesně na ten 
halíř. 

Nová verze zaslána do konference. 

Usnesení 2020-02-09: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje aktualizaci ekonomické činnosti Centrály 
Studentský ples 2020 v podobě zaslané do konference parlamentu 17. února 2020.“ 

OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

13 Představení nabídky ActivePass pro členy SU ČVUT 
S. Jeřábek: V rychlosti: původně zde měl být zástupce ze spol. Sodexo, dnes jsem si ověřil a 
řekli, že dnes nebudou, nicméně zaslali materiály. Jde o to, že naši členové by si mohli za 690 
Kč pořídit Multipass kartu. Neznám ostatní nabídky, oni se k nám dostali přes ČVUT a mají 
standardní nabídku pro VŠ obecně. Naše dohoda (po tom, co jsem jim vysvětlil, co děláme), 
že nám dají trochu výhodnější ceny. Nemohl jsem ověřit. Dále narážíme na ověření členství 
v SU ČVUT, GDPR a pod.  

Stihli jste se na ty materiály podívat? Pár rukou. Moc vás není. Chtěl bych ty materiály tady 
projít, chci po vás, abyste se na ně v blízké době podívali a zda o to máme zájem, či zda 
chceme, aby zde zástupci přišli na parlament. 

J. Rubáš: Oni mají spolupráci i s Vojenskou pojišťovnu, ta cena není tak vzdálená od nás – tj. 
mohou rozdávat, na druhou stranu jde o vstupy do posilek a pod., u nás vycházejí úplně jinak, 
my se jim úplně otevřít nemůžeme – nevíme, zda to vědí. 

M. Kothera: koukám na nabídku z listopadu, firma o 200 lidech, kartu hradí zaměstnanec 
sám, 650 Kč? 

S. Jeřábek: K těm posilovnám tam byla ta excelovská tabulka - schválně jsou zvýrazněné 
volnočasové, což my nenabízíme. Asi detail. Zatím to beru, jako že nemáme zájem, pokud by 
vám to přišlo zajímavé, tak se ozvěte. Můžu se pokusit s nimi jednat. 

L. Bureš: Já se bojím, aby ty atraktivní destinace byly ještě za další poplatek. 

J. Rubáš: To je naprosto běžná věc-  

V. Huvarová: To není pravda, multisportku nemůžeš použít tam, kde bys musel dávat 
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doplatek. 

J. Rubáš: To taky není pravda- 

S. Jeřábek: Nehádejme se tady… 

J. Kapoun: Koukal jsem na to, ve svém okolí na nějaké kruháče... 

S. Jeřábek: Bod končím. 

14 Různé 
(vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: dle potřeby) 

S. Jeřábek: Někdo? Hosté? 

D. Bureš: 15. 4. Cross Campus Dejvice a International Day. 

L. Dvořák: Na Fakultě strojní – akce, co byla Studentská noc, přejmenovala se na Strojařská 
noc. 15. 4. také, bohužel budete konkurenční akce. 

S. Jeřábek: V jakých hodinách? 

L. Dvořák: Bude tam hudba, takže od 5 do půlnoci… 

D. Bureš: my od 12 do 6. 

S. Jeřábek: Určitě by to chtělo se spojit. 

M. Kothera: Zopakuji námitku KK, klubům, že se snaží dát věci do kupy – rádi vám řekneme, 
co všechno vám chybí, čili nás nebojte se oslovit, a ti, co si myslíte, že máte všechno v 
pohodě, nebojte se zeptat, my vám řekneme, že nemáte vše v pohodě. Budeme se těšit. 

S. Jeřábek: Slovo Rubymu. 

J. Rubáš: Evidentně se nějak povedlo oživit legislativní skupinku – byla teď k Jirkovu tématu 
a určitě se budeme scházet i do budoucna. 

J. Šebák: Zlepšil bych plánování termínu. 

M. Kothera: No když tam někdo naplánuje ples… Vedení ČVUT se omlouvám. 

J. Rubáš: Po dlouhé době můžu přispět. Primárně na BEST, byl jsem v minulém týdnu 
kontaktován zmatenými Řekyněmi – vůbec nic nevěděly, ani o SÚZu, jak se ubytovat a pod. 
Chápu, že jde o ojedinělé případy, buddice, co měla pomáhat, říkala, že je vaše (ČVUT), řešil 
jsem já. Taky máme spoustu zmatených erasmáků, ale třeba takový věci, … 

BEST: Nemá žádné studenty a o příchozí se nestarají. 

J. Rubáš: Tak zda nemáte nějaké příchozí studenty…. Já nevím, mám telefon, můžu jí 
zavolat. 

J. Kapoun: Máte-li v plánu jet někam po pivu, mám v autě 3-4 místa, rád vás hodím. 
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S. Jeřábek: Díky, může se hodit. 

Nakonec prezident všem přítomným poděkoval za jejich účast a ukončil schůzi. 

Konec zasedání 22:31 

 

Zapisovatel: Pavel Valach 

Ověřovatel: Ing. Stanislav Jeřábek 
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